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„Upřímná“ obchodní jednání mezi Čínou a USA ve
Washingtonu připravují cestu k řešení „základních
otázek“ ve vztazích – Global Times
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„Upřímná“ obchodní jednání mezi Čínou a USA ve Washingtonu
dláždí cestu k řešení „základních otázek“ ve vztazích

Exchange připravuje cestu pro řešení „základních problémů“ v
roztřepených vazbách
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Čínský ministr obchodu se ve čtvrtek a v pátek setkal s americkým
ministrem obchodu a obchodním zástupcem USA v USA a vedli
„upřímná“ jednání v kroku, který by podle čínských analytiků mohl
být předehrou k dalšímu jednání na vysoké úrovni mezi dvěma
největšími světovými ekonomikami a by mohla připravit cestu čínsko-
americkým obchodním a ekonomickým vazbám, aby hrály spíše
balastní roli, která by pomohla zlepšit roztřepené bilaterální vztahy.

Obnovení interakcí na vysoké úrovni však přichází s provokacemi
Washingtonu a pokusy zasáhnout proti Číně v mnoha oblastech, což
vyvolává výzvy, aby se USA přizpůsobily racionálnímu, realistickému
vnímání Číny a respektovaly čínský postoj a hospodářský výsledek.

Čínský ministr obchodu Wang Wentao se ve čtvrtek ve Washingtonu
setkal s americkou ministryní obchodu Ginou Raimondovou před
účastí na setkání ministrů APEC odpovědných za obchod v Detroitu
v roce 2023. Obě strany si "upřímně, profesionálně a konstruktivně
vyměnily" názory na ekonomické a obchodní vztahy mezi Čínou a
USA i na otázky společného zájmu, uvedlo v pátek ráno čínské
ministerstvo obchodu (MOFCOM) v prohlášení na svých webových
stránkách.

Čínská strana podle MOFCOM vyjádřila klíčové obavy ohledně
ekonomické a obchodní politiky USA vůči Číně, ohledně polovodičů
a kontroly exportu, stejně jako o svých odchozích investičních
kontrolách.

Wang se také v pátek setkal s americkou obchodní zástupkyní
Katherine Tai a oba si podle MOFCOM „upřímně, pragmaticky a do
hloubky vyměnili“ názory na ekonomické a obchodní vztahy mezi
Čínou a USA a také na regionální a mnohostranné otázky
společného zájmu.

Čínská strana vyjádřila obavy ohledně klíčových otázek, včetně
hospodářské a obchodní politiky USA vůči Číně, témat souvisejících
s Tchaj-wanem v hospodářské a obchodní oblasti, indicko-
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pacifického ekonomického rámce a cel podle § 301. Obě strany se
dohodly na zachování komunikace.

Setkání mezi čínským ministrem obchodu a americkým ministrem
obchodu a obchodním zástupcem, spolu s nedávným obnovením
jednání na vysoké úrovni mezi Pekingem a Washingtonem, jsou
jedním z nejdůležitějších setkání mezi oběma zeměmi poté, co USA
sestřelily čínského civilistu bez posádky. vzducholoď a propagoval
„čínskou hrozbu“, která srazila čínsko-americké vztahy na nové dno.
Stalo se tak také poté, co se nejvyšší čínský diplomat Wang Yi a
americký poradce pro národní bezpečnost Jake Sullivan setkali ve
Vídni a 10. května a 11. května vedli více než 10 hodin „upřímná,
hloubková, věcná a konstruktivní“ jednání.  

"Čína a USA udržují nezbytnou komunikaci, ale klíčové je, že USA
se nemohou zapojit do komunikace a spolupráce s Čínou a zároveň
nadále poškozovat čínské zájmy," řekl v pátek Mao Ning, mluvčí
čínského ministerstva zahraničí. USA by se měly s Čínou setkat na
půli cesty, aby se vztahy mezi Čínou a USA vrátily na správnou
cestu zdravého a stabilního růstu.

Významné setkání

Čínští experti uvedli, že čtvrteční setkání je velmi důležité, protože
posouvá o krok dále závazek vůdců obou zemí z loňského setkání
na Bali zvládnout rozdíly a neshody a zabránit konfrontacím a
konfliktům.

Předpokládá se, že setkání by mohlo pomoci vytvořit prostředí pro
řešení, zmírňování a řízení rozdílů v oblastech spojených s
obchodními a ekonomickými otázkami, balastem čínsko-amerických
vztahů, uvedli analytici, kteří věří, že takové zapojení by mohlo být
barometrem toho, jak obě strany směřují k dalšímu obnovení výměn
na vysoké úrovni po měsících obviňování.  

https://www.globaltimes.cn/page/202305/1290618.shtml
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Tvrdé zásahy USA a zadržování Číny v oblasti vyspělých technologií
se musí zastavit a „Obavy vznesené ministrem Wangem jsou jasné,
podrobné a věcné,“ řekl He Weiwen, vedoucí pracovník Centra pro
Čínu a globalizaci. Global Times v pátek.

Skutečnost, že se oba ministři setkali poprvé od pandemie osobně
ve Washingtonu, ukázala, že komunikace na pracovní úrovni mezi
oběma stranami přinesla ovoce, řekl Gao Lingyun, odborník z
Čínské akademie sociálních věd v Pekingu. Global Times pátek.

Podle MOFCOM se Čína a USA dohodly na vytvoření
komunikačních kanálů pro udržení a posílení výměny o konkrétních
ekonomických a obchodních otázkách kromě oblastí spolupráce, což
znamená, že „by mohly být zřízeny některé nové kanály pro
problémy, které nemohou být vyřešeny stávajícími“. “ očekával Gao.

Výpis z amerického ministerstva obchodu uvedl, že diskuse byly
„upřímné a věcné“ a že setkání bylo „

Čínští experti uvedli, že hlavní problémy, které v současnosti brání
čínsko-americkým obchodním a ekonomickým vazbám, jsou cla a
americký zásah proti čínským společnostem.

Americká strana si uvědomila, že dvoustranný obchod navzdory
obchodní válce rostl a že obchod s Čínou má oboustranně výhodné
výsledky, uvedli experti a poznamenali, že setkání mezi čínským
ministrem obchodu a Raimondem a obchodní zástupkyní USA
Katherine Tai by mohla vést k obchodu. vazby hrají rozšířenou
balastní roli v bilaterálních vztazích.

Experti uvedli, že čínská strana se upřímně snaží zlepšit bilaterální
vztahy. 

Nový čínský velvyslanec v USA Xie Feng, který tento týden dorazil
na svůj post, na svém twitterovém účtu uvedl, že jeho posláním je
zlepšit výměnu a spolupráci mezi Čínou a USA a těší se na budoucí
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spolupráci se svými americkými kolegy.

Náměstek čínského ministra obchodu Wang Shouwen se v pátek
setkal s Colmem Raffertym, předsedou Americké obchodní komory v
Číně, a zástupci některých amerických společností, aby si vyměnili
názory na bilaterální obchodní a ekonomické vztahy, operace
amerických společností v Číně a čínské podnikatelské prostředí. .

Čínští experti ale také varovali před přehnaným optimismem ohledně
těchto setkání, a to i přes pozitivní signály, které z nich přicházely. 

Podle údajů z USA Raimondo vyjádřil obavy z nedávného množství
čínských akcí proti americkým společnostem působícím v Číně.

Čínští experti poznamenali, že právní kroky podniknuté proti
některým americkým poradenským firmám a přezkoumání
kybernetické bezpečnosti ze strany příslušných čínských úřadů u
produktů Micron prodávaných v Číně byly provedeny v souladu se
zákonem a jsou založeny na faktech. Neměly by být zaměňovány
nebo srovnávány s rozsáhlými zásahy USA proti čínským
společnostem pod záminkou národní bezpečnosti.

 

USA použily národní bezpečnost jako záminku k tomu, aby zapsaly
více než 1200 čínských společností a jednotlivců na různé seznamy
a podrobily je nejrůznějším omezením navzdory nedostatku jasných
důkazů o provinění, řekl mluvčí Mao Ning na středečním rutinním
tiskovém brífinku s tím, že takové kroky představují ekonomický
nátlak a jsou nepřijatelné.

Mao v pátek také vyzval všechny strany, aby se společně postavily
proti ekonomickému nátlaku a šikaně ze strany USA a chránily
multilaterální obchodní systém po seskupení USA svých spojenců s
cílem omezit Čínu.

Není snadná cesta
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Navzdory obnovení interakcí na vysoké úrovni mezi Čínou a USA v
hospodářské a obchodní oblasti, Washington nedržel na uzdě své
provokace a pokusy zasáhnout proti Číně v mnoha oblastech. 

 USA hrály hlavní roli v medializaci témat souvisejících s Čínou na
právě skončeném summitu Skupiny sedmi (G7) v Hirošimě.
Komuniké a další dokumenty přijaté na summitu pošpinily Čínu a
drze zasahovaly do vnitřních záležitostí Číny.

Prodej zbraní na ostrov Tchaj-wan pokračuje, protože tchajwanská
média uvedla, že nedávno začal prodej v hodnotě 500 milionů USD
prostřednictvím úřadu Presidential Drawdown Authority a že střely
FIM-92 Stinger dorazily na letiště Taoyuan ve čtvrtek.

Oboustranný výbor sněmovny ve středu přijal dvě zprávy
doporučující Kongresu, aby přijal opatření ohledně čínského ostrova
Tchaj-wan a regionu Sin-ťiang. Výbor se zaměří na lidská práva, než
se přesune k vojenským a ekonomickým zájmům, uvedla média. 

Li Haidong, profesor Institutu mezinárodních vztahů na Čínské
univerzitě zahraničních věcí, v pátek pro Global Times řekl, že USA
chtějí jednat s Čínou v ekonomických a obchodních otázkách kvůli
svým vlastním potřebám, ale neopustí omezení v jiných oblastech.
pole. 

USA stále zastávají starou metodu jednání s Čínou založenou na
síle – nařizovat Číně, aby spolupracovala podle potřeb USA a
vytvářet problémy, aby maximalizovala své vyjednávací žetony, a
přitom nerespektují čínský postoj a hospodářský výsledek, řekl Li.

 

Hegemonní mentalita USA a paradoxní vzorce chování jsou jádrem
obtíží ve vztazích mezi Čínou a USA, řekl Li, který naléhal na USA,
aby se přizpůsobily zdravému, racionálnímu a realistickému vnímání

https://www.globaltimes.cn/page/202305/1291039.shtml
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čínského rozvoje a uznaly, že rostoucí vliv Číny nebude představovat
„hrozbou“ a řídit čínsko-americké vztahy založené na rovnosti a
vzájemném prospěchu, nikoli na hegemonii a nové studené válce. 

Analytici uznávají, že kvůli nerovnováze USA v jejich mentalitě a
politice nezmizí tvrdá konkurence a konfrontace a vztahy mezi Čínou
a USA budou i nadále velmi složité s propletenými zájmy a konflikty.

Jako dvě hlavní světové mocnosti by nejpravděpodobnějším
scénářem bylo zapojit se do určitých oblastí společných zájmů a
zároveň být opatrní při zvládání rozdílů a vyhýbání se konfliktům,
řekl Li.

  
 


